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“Ik hou van Belgisch 
eten,maar niet van het 
Belgisch weer”
TSUYOSHI WATANABE: JAPANS BETON IN DE GENTSE VERDEDIGING

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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tallen zie je niet in België, al zijn de fans hier wel feller en fanatieker. Ik 

ben FC Tokyo erg dankbaar voor de kansen die ze mij gegeven hebben, 

ik heb er veel geleerd. Dankzij hen ben ik nu profvoetballer in Europa.

YASUHITO ENDO

Hij is een voetballegende in Japan. Hij heeft het record van het aantal 

A-caps voor de nationale ploeg, 152. Ik ken hem niet persoonlijk, maar 

ik heb wel enorm veel respect voor hem. Hij is er nu 43, maar hij is nog 

altijd profvoetballer, in de J2-league bij Jubilo Iwata! Endo heeft veel 

betekend voor het voetbal in Japan.

BELGIE-JAPAN IN DE WERELDBEKER 2018

Een ongelofelijke match. Ik herinner me die derde goal van de Belgen, op 

die snelle tegenaanval, de 3-2 die maakte dat België zich kwalificeerde 

en Japan niet. Dat was indrukwekkend. Maar voor ons, Japanners, bete-

kende dat natuurlijk een grote ontgoocheling.

KOREAANS

In Europa denken ze dat er niet veel verschil bestaat tussen bijvoor-

beeld Japan en Zuid-Korea. Maar dat is niet zo. Wij begrijpen elkaars 

taal totaal niet, en wij hebben ook een totaal verschillende cultuur. Toch 

komen Hongie en ik goed overeen, dat we allebei Aziaten zijn speelt daar 

natuurlijk in mee. Maar wij spreken dus Engels met elkaar.

KORTRIJK

Ik bleef maar één jaar in Kortrijk, maar ik vond het een erg prettige tijd 

daar. De supporters zijn erg enthousiast. Ik ben die club dankbaar voor de 

kans dat ze mij gaven door me over te nemen van FC Tokyo. Kortrijk zal 

altijd een mooie herinnering zijn, ik vond het ook een leuke, rustige stad.

ENGELS

Aziaten vinden Engels heel moeilijk om aan te leren. Toch zal ik mijn 

kennis van het Engels moeten verbeteren. Hongie en ik hebben zowat 

hetzelfde niveau: niet goed genoeg. Maar als ik met mijn ploegmaats 

beter wil communiceren, zal ik inspanningen moeten doen om beter 

Engels te leren.

Nederlands? Oei oei, dat is nog veel moeilijker… (lacht) Daar begrijp ik 

echt niets van.

BELGISCH VOETBAL

Het voetbal hier wordt gekenmerkt door veel fysieke kracht en een 

hoge handelingssnelheid. Er zijn ook veel spelers met lengte. In Japan 

ligt de nadruk op techniek en dribbelen. Japanners zijn ook wat kleiner, 

daar heeft het mee te maken. Dat weerspiegelt zich ook op training: in 

Japan ligt de nadruk altijd op trainen met de bal, hier zijn de trainingen 

fysiek lastiger en langer. Wie hier komt voetballen, moet zich maar aan-

passen. Het heeft geen zin om daarover te klagen. Trouwens: ik word 

er een completere voetballer van.

GENT

Voor wat ik er al van gezien heb: een erg mooie stad, met veel shops 

en restaurants. Het is hier comfortabel wonen en relatief rustig ook, 

vergeleken met de grote Japanse steden. In Tokyo is het altijd ongelo-

felijk druk. Daarom kunnen mijn vrouw en ik hier de rust erg waarderen.

Tsuyoshi Watanabe (26) tekende na één jaar Kortrijk een 

contract tot 2027 bij AA Gent. Een overstap die geruisloos 

is verlopen, want al meteen etaleerde de Japanner zijn 

rust aan de bal, zijn onverzettelijkheid, zijn defensieve 

voorzienigheid en zijn kopbalsterkte in de Gentse elf. 

Wat bij zijn transfer ook meespeelde: Tsuyoshi was 

vorig seizoen niet één wedstrijd geblesseerd – de man 

is uitermate fit.

Wigwam legde hem 25 namen en begrippen voor, hij 

reageerde er spontaan en gretig op. Met dank aan zijn 

makelaar Nobuyuki Ikki die als tolk fungeerde.

NIPPON

In de rest van de wereld noemen ze mijn thuisland Japan, maar de 

Japanners zelf noemen het Nippon of Nihon. Letterlijk: ‘daar waar de 

zon opkomt’, dus ‘the land of the rising sun’. Ik ben trots op Japan, het 

is een erg mooi land. Japanners zijn respectvol, volgen de regels, zijn 

punctueel en proper. Dat zijn allemaal kwaliteiten waar ik van hou.

OKAASAN EN OTOUSAN

Zo noemen wij onze papa en mama. Mijn vader werkt als bediende in 

een bedrijf, mijn moeder is huisvrouw. Ik heb enorm veel respect voor 

hen. Zij hebben mij altijd gesteund. Ik speel eigenlijk al voetbal vanaf 

mijn drie jaar en zij zijn er steeds voor mij geweest. Ik heb nog altijd een 

zeer goede relatie met hen, ook al spreken en zien we mekaar de voor-

bije tijden alleen via de social media. In september komen ze wel naar 

België, daar kijk ik naar uit. 

SAITAMA

Dat is de stad waar ik ben geboren en opgegroeid, mijn ouders wonen 

er nog altijd in hetzelfde huis. Saitama ligt zo’n 30 km ten noorden van 

Tokyo. Ik woonde er erg graag, het was er comfortabel en rustig. Het is 

dan ook niet zo’n grote stad (nvdr: 1,3 miljoen inwoners!), of toch vergele-

ken met Tokyo (nvdr 14 miljoen inwoners). Het leven is goed in Saitama.

KOFU

Ik voetbalde bij de jeugd eerst in Saitama bij een plaatselijke club en 

later voor de club van de Yamanashi Gakuin University High School, 

een soort van middelbaar onderwijs met veel aandacht voor sport. Die 

school was gevestigd in Kofu, een kleine stad, 150 km naar het bin-

nenland, twee uur met de trein. Meer op het platteland, kan je zeggen, 

heel veel mooie natuur, heel groen. Lekker eten ook! Ik ben er zeker 

gegroeid als voetballer.

CHUO UNIVERSITY

Veel voetballers in Japan genieten hun opleiding binnen de sportafdeling 

van een universiteit. Voor mij was dat de Chuo University in Tokyo. Ik ver-

bleef er vier jaar, van mijn 18 tot mijn 22. De opleiding bestond voor mij 

deels uit voetbal, en deels uit studeren, economie. Het is dankzij Chuo 

dat ik prof ben kunnen worden in de J1-League, bij FC Tokyo.

FC TOKYO

Ik speelde daar eerst een tijd bij de jeugd, en later ook in de A-ploeg. Ik 

was er aanvoerder toen ik vorig jaar naar Europa verhuisde. Ook toen al 

was ik eigenlijk nooit geblesseerd, zoals ik vorig seizoen ook àlle wedstrij-

den speelde met Kortrijk. FC Tokyo is dé club van de hoofdstad in Japan, 

een echt grote club. Naar onze thuismatchen in het Ajinomoto Stadium 

kwamen gemiddeld zo’n 30 à 40.000 supporters kijken. Dat soort aan-

‘Waarom zouden we bescheiden 
zijn in onze ambitie?’
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HEIN VAN HAEZEBROUCK

Ik vind hem enerzijds een erg slimme coach, qua tactiek en wedstrijd-

strategie. Zijn analyses van de tegenstander zijn sterk. Maar hij is ook 

een grote motivator, zowel op training als voor wedstrijden.

SCHOENEN

Ja, dat vinden wij Japanners zo eigenaardig, dat jullie je schoenen aan 

houden in huis. Dat is in Japan echt not done. Hygiëne is voor ons erg 

belangrijk, ook op de vloer! En dus trekken wij onze schoenen uit als we 

een woning betreden. Als ik jou op bezoek zou uitnodigen bij mij, zou 

ik dat ook van jou verwachten. Dat is een vorm van respect. Ik zal ook 

mijn schoenen uittrekken als ik bij jou op bezoek kom.

BELGISCH WEER

Pfff, niet leuk. Zo raar, zo onvoorspelbaar: eerst schijnt de zon, dan 

regent het, dan schijnt de zon weer. En zo koud vaak! En in de winter is 

het hier zo ontzettend donker. Neen, ik hou niet van het Belgisch weer, 

maar je leeft daarmee… In Tokyo is het zelfs in de winter bijna nooit 

minder dan 10 graden.

BELGISCH ETEN

Ja, dat kan ik echt wel waarderen. Ik hou van biefstuk met frieten en 

andere Belgische gerechten. En alles wat men hier op de club serveert. 

Geen problemen mee! Thuis kookt mijn vrouw Japans, vaak sushi. We 

vinden Japanse producten zeker in bepaalde gespecialiseerde winkels. 

CHOPSTICKS

In Japan en thuis eten we met stokjes, dat is onze cultuur. Maar op de 

club eet ik met mes en vork, zoals Europeanen doen. Zoals gezegd: ik 

pas me makkelijk aan.

JAPANNERS IN BELGIE

Ik ken vooral veel Japanse voetballers in België. Mijn beste vriend vorig 

seizoen was Tatsuhiro Sakamoto die voor Oostende voetbalde. Wij 

hebben in België heel veel tijd samen doorgebracht, ik ken hem al 

sinds mijn tien. Ik hoopte nog samen met hem in één ploeg te spelen, 

maar hij verhuisde naar Coventry, ik naar Gent. Bij de Japanse voetbal-

lers in België dit seizoen ken ik vooral Shuto Abé van RWDM en Ryoya 

Ogawa van Sint-Truiden goed, omdat zij ook voor FC Tokyo speelden. 

GROOTSTE KWALITEIT

Ik ben sterk met het hoofd, ik ben snel en ik ben slim. Ik kan goed voor-

spellen welke situatie er defensief zal ontstaan en hoe ik daarop tijdig 

moet inspelen.

VERBETERPUNTEN

Ik moet nog beter worden aan de bal: het uitvoetballen, het geven van 

de lange pas.

AMBITIE BIJ KAA GENT

Ik zie niet in waarom we bescheiden zouden moeten zijn in onze ambitie. 

Ik wil kampioen worden met Gent en de Uefa Conference League winnen.

HAJIME MORIYASU

De bondscoach van Japan sinds 2018. Hij riep me één keer op in decem-

ber 2019 voor een interland tegen Hongkong, ik was toen 22. Sindsdien 

ben ik niet meer geselecteerd voor de A-ploeg. En ik heb daar begrip 

voor, want het niveau van de Japanse internationals is echt zeer hoog. 

De concurrentie is enorm. Al de beste spelers voetballen tegenwoordig 

ook voor sterke Europese clubs, zoals Takefusa Kubo bij Real Sociedad, 

Ritsu Doan bij Freiburg, Kauro Mitoma bij Brighton en Daichi Kamada bij 

Lazio Roma. In de verdediging heb je spelers als Hiroki Ito van Stuttgart 

en Ko Itakura van Borussia Mönchengladbach. Ik zal dus bijzonder goed 

moeten presteren bij AA Gent om een nationale selectie te verdienen, 

maar ik hoop daar wel op.

DROOMCOMPETITIE

Ooit bij een topclub in de Bundesliga spelen, ja, dat zie ik wel zitten…

HEIMWEE NAAR HUIS

Niet zoveel eigenlijk. Sinds ik België woon, dus sinds de zomer van 

2022, heb ik dit land leren waarderen. Ik ben hier graag. Bovendien is 

mijn vrouw Ryoko hier, dus voel ik me thuis. Sinds mijn vrouw er is, ben 

ik trouwens niet meer in Japan geweest. Ik pas me gemakkelijk aan, al 

blijft Japan mijn moederland natuurlijk.

Verdrie-  
 dubbel  
 je denken.

Bij vdk bank zoeken we geen klanten, maar denkers,
driedubbele denkers.
Zij die het grotere plaatje zien.
Die denken in oplossingen in plaats van problemen.
In waarde én meerwaarde.
Die denken: what’s in it for we.

Wat als geld geen twee kanten heeft, maar drie?
Als het opbrengt voor jezelf,
je streek en de planeet?
Dan wordt iedereen rijker. Toch?

Voor zij die denken voor drie, bankieren wij voor drie.
De bank als motor van de samenleving.
Middenin de samenleving.
Altijd dichtbij, altijd betrokken.
De bank die bouwt.
Huizen, buurthuizen, bossen, bedrijven.
Kortom: een bank voor driedubbele denkers.

Ben jij ook op zoek naar rendement voor jezelf, 
je streek en de planeet?
Dan zoeken wij jou.
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ONTDEK DE VERNIEUWDE  
ROLF BENZ LOUNGE

WE VERWELKOMEN U 
GRAAG NA EEN SEINTJE OP

09 330 23 77

ZAGEN JULLIE ONZE NIEUWE RECLAME OP DE TICKET BOOTH AL ?

CONTACTEER 
ONS VOOR UW 

INTERIEUR-
PROJECT
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DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.
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ARNAR VIDARSSON NIEUWE COACH 
VAN JONG KAA GENT

Arnar Vidarsson (45) is de nieuwe coach van Jong KAA 

Gent, in opvolging van Emilio Ferrera die verantwoordelijk 

wordt voor de jeugdopleiding tot en met de U18. De 

IJslandse Belg, of Belgische IJslander zoals je wil, woont 

al sinds 1997 in onze regio. Hij voetbalde in al die tijd voor 

Lokeren, Twente, De Graafschap en Cercle Brugge. Bij 

Cercle en Lokeren werkte hij ook als jeugdtrainer, assistent-

trainer en hoofdtrainer. In 2019 werd hij beloftencoach in 

IJsland, in 2020 zelfs bondscoach. Tot zijn ontslag in maart 

van dit jaar.

Kan je duiden in welke omstandigheden je afscheid moest 

nemen van je job als IJslands bondscoach?

Vidarsson: ‘Ik had de beloften van IJsland twee jaar met succes 

getraind. Er moest een vernieuwing optreden in de A-selectie en ik 

werd in 2020 door de toenmalige bondsvoorzitter gevraagd om die 

door te voeren. Alleen is die 2,5 jaar dat ik bondscoach was een enorme 

crisisperiode geworden voor het IJslandse voetbal. Zes internationals 

werden verdacht van seksueel misbruik, ze werden ook opgepakt en 

ondervraagd door de politie. Dat ontketende een storm in IJsland! Stel 

je voor dat hier enkele bekende Rode Duivels van zoiets zouden worden 

beschuldigd, je kan je indenken wat dat meebrengt qua media-aandacht 

en qua publieke verontwaardiging. IJsland stond dan nog bekend als 

een erg vooruitstrevend land waar vrouwenrechten altijd primordiaal zijn 

geweest en waar er weinig criminaliteit is. Precies daarom ook dat dat 

schandaal extreem werd uitvergroot, zoals dat ook was bij de financiële 

crisis in IJsland jaren geleden. Er gebeurt niet veel verkeerds in IJsland, 

maar ALS er dan eens iets gebeurt, dan is het meteen enorm groot.”

Die hele crisis heeft jouw functioneren als bondscoach 

onmogelijk gemaakt?

Vidarsson: “Door de privacy-wetgeving mocht de identiteit van de 

betrokken spelers niet worden bekendgemaakt, ook niet door mij 

als bondscoach. De pers vroeg mij dan waarom speler X of Y niet 

geselecteerd was voor een interland, maar ik kon nooit antwoorden 

wat de echte reden was. Zo werd ik zèlf de boeman, want ik zweeg, alsof 

ik iets zou willen verzwijgen. Door die crisis moesten de mensen in de 

bond die mij hadden aangesteld, ook opstappen. Zo kwam ik eigenlijk 

alleen te staan, kreeg ik als het ware alle druk van een hele natie op mij. 

Ik heb zelfs mijn vrouw en kinderen, die in België bleven wonen, moeten 

uitleggen wat er aan de hand was. Want er verschenen artikels in de 

kranten of op het internet waarin de zaak van dat seksueel misbruik werd 

besproken, maar waarbij men mijn foto als bondscoach erbij plaatste, 

omdat men natuurlijk niet de foto’s van de betrokken spelers erbij kon 

zetten. Dat wekte op de duur de indruk dat ik ook bij die zaak betrokken 

was, wat totaal NIET zo was. Ik herinner mij zelfs een betoging bij het 

stadion tégen de bondscoach, tegen mij. Zogezegd omdat ik mij niet 

expliciet genoeg had uitgesproken ten voordele van de slachtoffers.

Op die manier ontstond een situatie waarbij ik als bondscoach mijn gezag 

verloor, en mijn geloofwaardigheid. Er kwamen nieuwe mensen aan de 

top van de bond, maar met hen kreeg ik geen connectie. De uitslagen 

bleven nochtans goed, in 2022 verloren we geen enkele interland in de 

Nations League. Maar ik voelde al dat men een reden zocht om mij te 

ontslaan. In maart 2023 verloren we de eerste kwalificatiematch voor 

Euro 2024 tegen Bosnië. We herstelden ons drie dagen later goed met 

een 0-7 in Liechtenstein, maar toch werd die nederlaag mij aangewreven. 

Het was gedaan voor mij. Uiteindelijk is geen enkele van die zes spelers 

voor de rechtbank moeten verschijnen. Maar ik ben wel het slachtoffer 

geworden van die hele crisis.”

Had het er ook mee te maken dat je nooit in IJsland op 

A-niveau hebt gevoetbald en getraind?

Vidarsson: “Het is zeker waar dat ik in IJsland een beetje beschouwd 

werd als een ‘buitenlander’. Ik voel me na al die jaren ook minstens 

evenveel Belg als IJslander. Ik woon al zo lang in het buitenland dat 

“Alles in functie 
   van de A-ploeg”
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is op 18 al een halve prof, maar mist misschien een stukje talent of 

snelheid. De andere loopt over van talent, maar mist wat discipline. Met 

die heterogeniteit moet je rekening houden. Maar als ik die ene speler 

wat meer finesse kan bijbrengen, en die andere wat meer profmentaliteit, 

dan ben ik in mijn missie geslaagd. Dat is wat Hein van mij verwacht, 

dat die doorstroming vlot verloopt, dat ik jongens push tot hun plafond, 

en dat sommigen klaar zijn om mee te trainen of zelfs te spelen met 

de A-ploeg.”

Vorig seizoen eindigde Jong KAA Gent op een gedeelde zesde 

plaats in eerste nationale, net niet goed genoeg voor promotie 

naar de Challenger Pro League. Is beter doen dit seizoen een 

doel?

Vidarsson: “Promoveren is geen must. Het màg en we zullen zien 

of deze groep daar al klaar voor is, maar het is geen expliciet doel. 

Eerste nationale is een lastige reeks voor jonge spelers, met veel echt 

volwassen mannen bij de tegenstanders. Dat is bijzonder leerzaam voor 

jonge jongens. Beloften leren meer in wedstrijden tegen mannen dan 

in wedstrijden tegen andere beloften.”

Is het in principe mogelijk dat je je zoon Victor Noi oproept 

voor de beloften?

Vidarsson: “Victor speelt als eerstejaars bij de U18. In theorie zou ik hem 

erbij kunnen halen, maar als dat zo zou zijn, dan zou dat voor mij niets 

veranderen. Dan behandel ik hem precies zoals ik de andere spelers 

behandel. Leeftijd en afkomst spelen niet mee: wie goed genoeg is 

voor Jong KAA Gent, is oud genoeg. Eerlijk gezegd: ik denk dat zonen 

zo’n situatie vervelender vinden dan de vaders…”

Soms moet je als coach van Jong KAA Gent je beste spelers 

afstaan voor de A-ploeg – is dat vervelend?

Vidarsson: “Dat weet je gewoon en dat is logisch, de A-ploeg is het 

allerbelangrijkste. Als Hein als het ware zou zeggen ‘ik heb volgende 

week al je spelers nodig’, wel, dan zal het zo zijn. Anderzijds zal ik zelf 

ook soms spelers van de U18 erbij nemen. Een beloftenselectie is dus 

een dynamisch gegeven, kan elke week anders zijn. Alleen is er sinds 

dit seizoen een regel dat je maximaal 30 verschillende spelers mag 

selecteren voor wedstrijden. Dus je moet, zeker in het begin, voorzichtig 

zijn dat je niet te vaak en te veel nieuwe spelers oproept. En: je moet ook 

altijd negen Belgen op het wedstrijdblad hebben. Dat zijn beperkingen 

om rekening mee te houden, maar dat is geen probleem.”

We zijn nog maar aan het seizoenbegin, maar heb je op basis 

van die eerste maanden al een zicht op wie van de selectie de 

meeste kansen heeft om het tot profvoetballer te brengen?

Vidarsson: “Ja, ik kan snel zien wie er de capaciteiten en de persoonlijkheid 

heeft om profvoetballer te worden. Maar dat is een eerste indruk. Wie 

het écht zal maken, moet dat maandenlang kunnen tonen, op lange 

termijn. Profvoetballer worden is echter één ding, het niveau van AA 

Gent bereiken is nog een ander. Maar ook daar zie ik wel al jongens 

die dat zouden kunnen. Je moet niet altijd het grootste talent zijn bij 

de jeugd. Matisse Samoise heeft het blijkbaar soms moeilijk gehad bij 

de jeugd, maar hij had het karakter, hij had de fysieke mogelijkheden 

en vooral: hij had een enorme wil om te leren, hij stond open voor alles 

wat men hem bijbracht. En zie: hij is titularis bij de A-ploeg. Hij mag een 

voorbeeld zijn voor alle jeugdspelers van de club.”

(WDB)

men mij in IJsland eerder als een vreemde vogel is gaan zien. Ik ben ook 

getrouwd met een Belgische. Toen ik in 1997 in België neerstreek, voelde 

ik bijna onmiddellijk dat dit mijn thuis zou worden. Veel buitenlandse 

voetballers die hier aankomen, zien België als een tussenstap. Ik heb 

er bij Lokeren en Cercle zo enorm veel zien komen en gaan. Maar ik 

had bijna vanaf dag één het gevoel dat ik hier zou blijven. Zelfs na mijn 

verblijf in Nederland wilden wij terug naar België.

Wat ik tijdens mijn periode als beloftencoach en bondscoach wel gedaan 

heb, ik verbleef toen de helft van de tijd in Ijsland, is mijn geboorteland 

herontdekt. Ik heb er veel gereisd om spelers te gaan scouten, veel 

fantastische natuur gezien, de schoonheid van IJsland weer leren 

waarderen.”

De stap van IJslands bondscoach naar beloftencoach bij KAA 

Gent lijkt een stap terug.

Vidarsson: “Ik weet dat veel mensen zo denken, maar ik niet. Ik weet 

waarom ik trainer ben: omdat ik graag met jonge spelers werk. Dat is, op 

dit moment toch, mijn roeping. Voor mij is de stap naar Jong KAA Gent 

een logische, heel natuurlijke stap. De gesprekken met Hein, Michel en 

de voorzitter voelden heel goed aan. De accommodatie van het Buffalo 

Talent Center hier aan de Warmoezeniersweg is top, beter dan wat 

sommige clubs hebben voor hun A-kern. Ik kon elders hoofdtrainer 

worden, of bondscoach in landen ver van hier. Maar ik wilde liever deze 

job, voor mijn eigen plezier, voor mijn eigen ambitie.”

Wat is het belangrijkste verschil tussen een hoofdtrainer en 

een jeugdtrainer?

Vidarsson: “Het verschil is dat ik hier niet ben puur om resultaten te 

boeken. De job van een hoofdtrainer wordt vertaald in wat hij bereikt 

qua aantal overwinningen. Win je veel, dan mag je blijven. Verlies je 

veel, dan word je ontslagen. Dat is de keiharde wet van het topvoetbal. 

Maar als je met jongeren werkt, is er veel meer dan winnen en verliezen. 

Zeker bij de beloften is het mijn opdracht om spelers beter te maken 

en voor te bereiden om mogelijk een speler te worden van de A-ploeg 

van AA Gent. De resultaten zijn alleen maar in dàt opzicht belangrijk, 

niet op zich. Ik moet de doorstroming verzekeren, ik moet de schakel 

zijn tussen belofte en A-speler. Dat zal zeker niet voor iedereen lukken, 

maar ik moet proberen om zoveel mogelijk jongens die moeilijke stap te 

laten maken. Er zijn er meer die het topvoetbal niét halen dan wel. Dat is 

natuurlijk omdat AA Gent een topclub is, een club voor de top-5 in België. 

Wie niet goed genoeg is, moet afhaken. Dat is geen schande, maar ik 

moet er wel voor zorgen dat jonge spelers hun maximum bereiken. Is 

dat niet Gent maar iets eronder, dan is dat ook goed, als ze maar al hun 

capaciteiten uitbuiten.”

Wat staat voor jou voorop als beloftentrainer?

Vidarsson: “Wat voor mij heel belangrijk is, is dat alle spelers participeren, 

op training, in de kleedkamer, tijdens wedstrijden. Het is heel gemakkelijk 

als trainer om als een dictator te handelen, regels op te leggen, boetes 

uit te delen... Maar ik geloof dat je spelers verantwoordelijkheid moet 

bijbrengen, dat is een soort van positieve opvoeding. Zij moeten leren 

om prof te zijn, zelf oplossingen te vinden en te functioneren in groep. 

Dat groepsgevoel zoek ik trouwens ook binnen mijn staf. Ik weet niet 

alles, ik ben zeer gretig en blij om met de andere mensen in de staf onze 

inzichten en ervaringen te delen. 

Verder ben ik zoals ik als speler was: ik haat verliezen, ik wil altijd winnen, 

ook op training. Dat is een mentaliteit die spelers moeten aanleren. 

Natuurlijk kan je niet elke speler op dezelfde wijze benaderen. De ene 
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DOEL

Célestin Deschrevel

°2002, Belg; vorige clubs: Beauvechin, Waver, Bierbeek, 

Leuven; traint vaak mee met A-kern

Louis Fortin

°2002, Belg; vorige clubs: Huy, Visé, Seraing, Standard; traint 

vaak mee met A-kern

René Vanden Borre

°2004, Belg; vorige club: Mariakerke

Luka Lijeskic

°2005, Serviër; vorige club: Brodarac

Victor De Coninck

°2006, Belg; speler U18

Dalyan Lamblin

°2006, Belg; vorige clubs: Moeskroen, Standard; speler U18

VERDEDIGING

Loris Henry 

° 2002, Belg; vorige club: Moeskroen

Justin Munezero

° 2001, Belg; vorige clubs: Merelbeke, Club Brugge, Nac; 

trainde al mee met A-kern

Yari Stevens 

° 2003, Belg; vorige clubs: Sint-Denijs, Deinze, Club Brugge; 

trainde al mee met A-kern

Felix Marley

°2003, Fransman; vorige club: Lyon B

Axel Dierick

°2005, Belg; speler U18

Hannes Vernemmen

°2005, Belg; speler U18

Abdul Rachid Ayindé

° 2005; Burkina Faso

Maël Debondt

°2007, Belg; vorige clubs: Charleroi, Anderlecht; speler U18

Mateo Cipi

°2004, Albanees-Griek, geboren in Duitsland, zoon van Geri 

Cipi (ex-KAAG); vorige clubs: Flamurtari, Ternana, Sassuolo

Gilles De Meyer

°2006, Belg; speler U18

Mohamed Lamine Soumah

° 2002, Guineeër

MIDDENVELD

Rune Van Den Bergh 

° 2003, Belg; vorige clubs: Club Brugge, Oudenaarde; trainde 

al mee met A-kern

Wout Asselman

° 2005, Belg; vorige clubs: Dender, Anderlecht; trainde al mee 

met A-kern

Robbie Van Hauter 

° 2003, Belg; vorige clubs: Club Brugge, Lokeren; trainde al 

mee met A-kern

Robby Wakaka Kumenda 

° 2004, Belg

Noah De Ridder 

° 2003, Belg; trainde al mee met A-kern

Tibe De Vlieger 

° 2005, Belg

Benjamin Melkebeke

°2006, Belg; speler U18

Gyano Vanderdonck

°2006, Belg; speler U18

AANVAL

David Mukuna Trouet 

° 2001; vorige clubs: Lierse, Walhain, Beerschot

Goodluck Igbokwe 

° 2002, Nigeria

Ahmed Abdullahi 

° 2004, Nigeria; trainde al mee met A-kern

Ramol Sillamaa

°2004, Estland; vorige club: Kalev Tallinn

Tristan Demetrius

° 2005, Haiti; vorige club: Saprissa

STAF

Hoofdtrainer: Arnar Vidarsson

Assistent: Thomas Matton

Fysiektrainer: Thibault Elleboudt

Doelmannentrainer: Bart Van Tornhout

Team Manager: Marc Hebbelinck

Kine: Wout Van Ootegem

DE SPELERSKERN VAN JONG KAA GENT
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WIE MAAKT DE PRO LEAGUE
LEGENDARISCH?
Omdat voetbal legendarisch moet zij n, dagen wij 
spelers uit om het legendarisch te maken.

*via

MIS NIKS VAN HET NIEUWE SEIZOEN VAN 
DE PRO LEAGUE* EN PREMIER LEAGUE.
ABONNEER JE NU VIA TELENET.BE/PLAYSPORTS

12301617-Ad_300x210.indd   112301617-Ad_300x210.indd   1 23/08/2023   09:5423/08/2023   09:54
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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KAMPENHOUT  |  GENK  |  DROGENBOS  |  NAMEN  |  GOSSELIES
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Gentse triomfen tegen 
blauw-zwart
In de naoorlogse periode slaagden de Buffalo’s er zeven 

keer in om de grote rivaal Club Brugge in Gent met meer 

dan twee goals verschil te verslaan. Een terugblik op de 

meeste legendarische thuisoverwinningen van blauw-wit 

tegen blauw-zwart.

16 april 1961 

4-1

Aantal toeschouwers: 18.000

KAA Gent: Demeyer, De Vreese, Brondeel, Van Herpe, Martens, Van 

Huffel, Lambert, Banky, Willems, Delmulle, Orlans

Doelpunten: Van Gansbeke 0-1; Willems 1-1 en 2-1; Delmulle 3-1; 

Orlans 4-1

Beide clubs waren in die periode geen topclubs in eerste klasse, eerder 

middenmoters. Gent had wel klasse in huis met topschutter Maurice 

Willems en international Richard Orlans. Gantoise werd in deze wedstrijd 

wel geholpen door het feit dat de Brugse verdediger Urbain Lambert 

(oudere broer van aanvaller Lotte en van Eric Lambert die bij Gent 

speelde) een beenbreuk opliep. En in die tijd mocht je een geblesseerde 

speler niet vervangen…

Bij Brugge speelde toen nog Fernand Goyvaerts die na dat seizoen 

furore ging maken bij Barcelona en Real Madrid.

15 september 1984 

4-1
Aantal toeschouwers: 15.000

KAA Gent: Laurijssen, Hanssens, Busk, Criel, De Wolf, Ruzic, Cordiez, 

Mucher (Quipor), Schapendonk, Martens en Van Looy (Bouvy)

Doelpunten: Mucher 1-0; Ruzic 2-0; Bouvy 3-0; Martens 4-0; Querter 

4-1

Club Brugge, onder Henk Houwaart, had toen een absoluut topteam met 

o.a. Birger Jensen, Franky Van der Elst, Jan Ceulemans, René Verheyen, 

Willy Wellens en Marc Degryse. Maar het werd in het Ottenstadion toch 

afgedroogd door de ploeg van Han Grijzenhout. Er stond bij Gantoise 

dan ook veel talent op het veld met in de defensie kleppers als Busk, 

wijlen Luc Criel en Michel De Wolf, en voorin makkelijk scorende jongens 

als Ronny Martens en Cees Schapendonk (samen ook wel Tom&Jerry 

genoemd).

1 april 2006 

4-1
Aantal toeschouwers: 12.500

KAA Gent: Herpoel, Martens, Smoje, Laybutt, Lombaerts, De Beule 

(Mirvic), Vrancken, Pavlovic, Gregoire, Boussoufa (Datti), Foley 

(Thompson)

Doelpunten: Boussoufa 1-0, De Beule 2-0, Boussoufa 3-0, Portillo 

3-1, Boussoufa 4-1

Hoewel Club Brugge voorin wel redelijk meedraaide, stond trainer Jan 

Ceulemans toch zwaar onder druk. Daags na deze enorme klap in het 

Ottenstadion werd hij ontslagen en vervangen door… Emilio Ferrera. 

Voor AA Gent werd dit natuurlijk voor eeuwig ‘de match van Boussoufa’ 

die drie keer scoorde en werkelijk dolde met de Brugse verdediging. 

Trainer Georges Leekens had o.a. Nicolas Lombaerts en de latere Genk-

trainer Wouter Vrancken in de ploeg staan. Gent eindigde dat seizoen 

uiteindelijk vierde op 3 punten van Club.

26 oktober 2008 

3-0
Aantal toeschouwers: 12.900

KAA Gent: Jorgacevic, Grondin (Azofeifa), Suler, De Roeck, 

Thompson, Thijs, Maric, Rosales (Myrie), Ruiz, Olufade, Foley

Doelpunten: Olufade 1-0, De Roeck 2-0, Maric 3-0

Beide ploegen waren dat seizoen erg aan elkaar gewaagd en eindigden 

ook met exact evenveel punten op de derde plaats. De ruime Gentse 
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zege was eerder onverwacht op dat moment want Club had onder Jacky 

Mathijssen nog niet verloren en Gantoise kwam uit een 2 op 12. Maar 

Michel Preud’homme, toen bij Gent, zette zijn elftal prima neer zodat 

vooral de zwakke schakel Ciman werd gevonden. Jonas De Roeck, nu 

trainer bij Westerlo, scoorde. Olufade was een gesel voorin, Ruiz toonde 

zijn grote talent. Bij Brugge liepen onder meer Sonck, Geraerts, Leko 

en Clement.

8 mei 2010 

6-2
Aantal toeschouwers: 10.900

KAA Gent: Jorgacevic, Rosales, Wils, Suler, Thompson, Thijs, 

Azofeifa (Grondin), Lepoint, Leye, Coulibaly (Custovic), El Ghanassy 

(De Smet)

Doelpunten: Azofeifa 1-0, Leye 2-0, El Ghanassy 3-0, Lepoint 4-0, 

Perisic 4-1, Custovic 5-1, Kouemaha 5-2, Thijs 6-2

Door deze eclatante zege snoepte AA Gent in laatste instantie de tweede 

plaats af van Club Brugge. Gantoise voetbalde als een ware wervelwind 

en het gevaar kwam werkelijk van overal. Gent was extra gemotiveerd 

door enkele uitspraken van o.a. Karel Geraerts in de krant (“Club staat 

tien trappen hoger dan Gent, ze staan niet eens op de foto”), waarop 

de Gentse fans reageerden met “een grote muil in de gazet”.  Doelman 

Stijnen zocht na de match zelfs voorzitter Ivan De Witte op. De week 

na deze zege won AA Gent ook de bekerfinale tegen Cercle Brugge.

4 oktober 2015 

4-1

Aantal toeschouwers: 19.999

KAA Gent: Sels, Foket (Rafinha), Nielsen, Mitrovic, Asare, Matton 

(Dejaegere), Kums, Neto, Milicevic (Pedersen), Depoitre, Simon

Doelpunten: Kums 1-0, Kums 2-0, Kums 3-0, Depoitre 4-0, Vormer 

4-1

Kampioen AA Gent, nog ongeslagen op dat moment, zat in de winning 

mood onder Hein Van Haezebrouck. Dit was dé match van Sven Kums 

die eerst twee strafschoppen omzette en dan een derde keer scoorde 

met een knal. Michel Preud’homme, dan trainer van Club, reageerde zeer 

geërgerd op een en ander, net als enkele Brugse fans die het ontslag 

van voorzitter Verhaeghe eisten. Bij Club speelden toen al Mechele en 

Vanaken, bij Gent toen al Kums en Depoitre. Uiteindelijk strandde Gent 

na dat seizoen op de derde plaats, Club werd kampioen.

29 augustus 2021 

6-1
Aantal toeschouwers: 16.000

KAA Gent: Bolat, Hanche Olsen, Ngadeu, Okumu, Castro Montes 

(Samoise), De Sart, Kums (Bezus), Nurio, Vadis (Oladoye), Depoitre 

(Chakvetadze), Tissoudali (Malede)

Doelpunten: Tissoudali 1-0, De Sart 2-0, Nurio 3-0, Bezus 4-0, 

Vanaken 4-1, Depoitre 5-1, Mechele (own) 6-1

Een erg verrassende en dramatische nederlaag voor kampioen Club 

Brugge en trainer Clement in het seizoensbegin. Maar er viel tegen 

een ontketend Gent die dag niets te beginnen. Vijf verschillende 

doelpuntenmakers bij de thuisploeg ook, plus een owngoal van Mechele 

die zijn eigen doelman Mignolet verschalkte. AA Gent, tot dat moment in 

de competitie niet helemaal overtuigend bezig (zoals zo vaak misten we 

onze start), steeg plots boven zichzelf uit. Hein daarover: “Blijkbaar zaten 

we in de kelder, zitten we dan nu op de zolder? Ik zou graag beginnen 

met een liftfirma”.
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Xavier De Cocklaan 82
 9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33
onthaal@derijcker.be
www.derijcker.bevolg ons G e k

ORTHOPEDIE

SPORTBRACING

ROLSTOELEN

LOOPANALYSE

Wij maakten een 
gezichtsmasker 

op maat voor 
Alessio Castro-Montes,

KAA Gent
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SMAAKMAKER VAN
GEZELLIGHEID

www.ganda.be

Ganda Ham is een 100% Belgische en 100% natuurlijk gedroogde ham. 
Dat betekent dat er voor de productie slechts 3 ingrediënten gebruikt worden: 

Belgisch varkensvlees, zeezout en ... 12 maanden tijd. 
Er worden geen bewaarmiddelen, smaak- of kleurstoffen toegevoegd. 

Het ambachtelijk proces van het droogzouten en de natuurlijk rijping 
hebben een specifiek en rijk aroma als resultaat.

A4_Ganda_NL.indd   1A4_Ganda_NL.indd   1 23/08/2023   12:1523/08/2023   12:15
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SUPPORTER

Christophe Creve (49), afkomstig uit Wachtebeke, wilde na zijn studies 

eerst nog de wereld zien alvorens voor een vaste job te kiezen. En dus 

ging hij in 2000 werken voor Jet Air om vooral zoveel mogelijk te kunnen 

reizen. Of dat was toch de bedoeling. Maar toen hij zijn Poolse vrouw 

leerde kennen in een Tui-kantoor in Spanje, koos hij in 2004 voor de 

Costa del Sol, in het uiterste zuiden van Spanje, als vaste verblijfplaats. 

Hij is er nooit meer weggegaan.

“Ik ben in 2012 begonnen in immobiliën in Benalmàdena, zo’n 20 km 

ten westen van Malaga, naast Torremolinos. Sinds 2016 heb ik mijn 

eigen kantoor: ‘Creve Inmobiliaria’. Ik verkoop en verhuur huizen en 

appartementen aan vooral buitenlanders die hier willen komen wonen 

Buffalofans in het buitenland

Christophe Creve (Benalmadena, Spanje):

“De beleving is nog altijd dezelfde”

Wesley Brandt (46) is afkomstig uit Moerbeke-Waas, tegen de 

Nederlandse grens aan. Heel jong reed hij nog met zijn fiets naar 

SC Lokeren, maar schoolvrienden uit Zelzate lokten hem naar het 

Ottenstadion. Zijn liefde voor AA Gent is sindsdien niet meer overgegaan. 

Zijn professionele loopbaan bouwde hij uit naar het noorden. Hij had 

eerst een restaurant in Middelburg en nu in Wolphaartsdijk, een plaats 

in het Zeeuwse Zuid-Beveland, dichtbij Goes.

“Op een dik uur sta ik in de Ghelamco Arena, dus de verplaatsing is 

geen probleem”, zegt hij. “Ik ga al 30 jaar naar de Buffalo’s kijken. Mijn 

vriendin is Nederlandse, maar ook zij heeft een abonnement, en mijn 

jongste zoon ook. Mijn andere zoon is voor Ajax… ach ja, als je opgroeit 

in Nederland, word je ook een Nederlander hee.”

Het restaurant van Wesley heet ‘Den Baas en zijn Madam’ en serveert 

vooral Belgische en ook Gentse gerechten aan een vooral Vlaams 

cliënteel. “Ik serveer zelfs de Buffalo Burger en Gentse waterzooi en zo.” 

Op het menu lezen we bijvoorbeeld ook ‘Gebakken zeebaars gevangen 

int kanaal van Gent naar Terneuzen die van de camion is gevallen’ en 

veel woorden die de Gentenaars bekend in de oren klinken en die via 

een heus Nederlands-Gents woordenboek ‘vertaald’ worden voor wie 

het Gents niet meester is.

“De klanten weten wel dat ik niet in het restaurant ben als ik naar de 

wedstrijd moet, dat gaat dan voor. Ik kook zelf niet meer, dus als patron 

kan ik mijn agenda zelf opmaken. Sinds vorig jaar doe ik graag ook wat 

Europese verplaatsingen mee.”

www.denbaasenzijnmadam.nl

Wesley Brandt (Wolphaartsdijk, Nederland):

“Ik serveer de Buffalo Burger in Zeeland”

of een vakantiewoning zoeken.”

Christophe was van huis uit een supporter van KAA Gent en dat is hij 

ook altijd gebleven. 

“Mijn allereerste match die ik bijwoonde was Berchem tegen Gantoise, 

ik was nog maar 6 jaar. Dat supporterschap zit in mijn bloed en dat blijft 

in mijn bloed. Ik woon al meer dan 20 jaar in Spanje, maar mijn hart klopt 

nog altijd even hard voor de club. Die beleving is nog altijd dezelfde. 

Mijn vrouw en mijn zoon, die voetbal niet zo volgen, verschieten er 

altijd van hoezeer ik opga in zo’n match op televisie. Gelukkig is er nu 

die mogelijkheid om alle wedstrijden live op TV te zien. Vroeger moest 

ik mij vaak tevreden stellen met de radio en een samenvatting op TV. Ik 
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Wim Van Semmertier (55), afkomstig uit Lochristi, had lange tijd een 

bandencentrale in Mariakerke tot hij zes jaar geleden met zijn vrouw 

Nancy besloot om een B&B te openen in Albufeira, een badplaats aan 

de zuidkust van Portugal, in de Algarve. Intussen verhuurt hij er ook 

een paar appartementen. Wonen in Portugal vinden Wim en Nancy 

nog altijd fantastisch en zullen ze ook blijven doen, ook al gaan ze de 

B&B van de hand doen.

“Mijn moeder, die nog in België woont, wordt wat ouder. En we wilden 

wat minder gaan werken. Daarom zouden we het voortaan houden bij 

het verhuren van die twee appartementen. Dat zal ons de kans geven 

om wat vaker en wat langer in België te zijn, zodat ik binnenkort ook wat 

meer de Buffalo’s in Gent zal kunnen gaan bekijken. Tegenwoordig is 

Portugal niet zo ‘verschrikkelijk ver’ meer zoals mensen dat vroeger 

ervaarden. De luchthaven van Faro, vooral in de zomer actief, is vlakbij. 

En in de winter kan je naar Lissabon rijden om daar een vlucht te nemen. 

We gaan hier zeker blijven, Portugal is prachtig en goedkoop! Het kan 

zelfs dat ik mij een abonnement bij Benfica koop, dat is twee uur rijden. 

Maar natuurlijk zal ik altijd eerst en vooral supporter van AA Gent blijven.”

Wim Van Semmertier (Albufeira, Portugal):

“Ik doe bijna alle Europese verplaatsingen”
Wim volgt de club nu via het internet… als de wifi standhoudt. “Soms 

vloek ik wel eens, als er hier te veel mensen tegelijk op het internet 

zitten, zodat de wifi uitvalt. Dan gebeurt het dat ik een match niet of 

niet helemaal kan bekijken, dat is erg. Nu, in de zomer heb ik sowieso 

niet veel tijd voor voetbal, want dan hebben we het hier zeer druk.”

Wim is een trouwe volger van de Europese verplaatsingen van AA Gent. 

“De voorbije seizoenen heb ik ongeveer alle matchen in de groepsfase 

ter plaatse bijgewoond. Supportersclub Tatanka regelt dan mijn ticket 

en dan vlieg ik gewoon Europa rond om naar de match te gaan kijken. 

We maken er met vrienden altijd zo’n beetje een city trip van, voor vier 

of vijf dagen. In feite zijn we een grote groep vrienden die elkaar altijd 

ergens anders in Europa zien.”

Niet dat AA Gent in Albufeira ver weg is. “Veel van onze vakantiegangers 

zijn supporters. Ik heb hier een boot, die heet ‘9000’. En je kan ook niet 

naast de Buffalovlaggen kijken. Zelfs al woon ik dus zo ver weg, AA 

Gent is hier altijd aanwezig.”

www.oaseportugal.com

heb ook nog wedstrijden gevolgd op van die piratensites zoals Hesgoal 

– je kreeg dan allerlei virussen binnen op je computer, maar dat had ik 

er wel voor over, als ik mijn ploeg maar kon zien.”

Eén of twee keer per jaar vliegt Christophe over naar België en uiteraard 

trekt hij dan naar het stadion in Gent. ‘Ik volg de match dan met de 

Gantoisetippers, onze supportersclub in Zelzate. En minstens één keer 

per jaar volg ik ook een Europese verplaatsing. Vorig seizoen was ik 

erbij in Stockholm voor Djurgardens – AA Gent. Mijn familieleden bij 

de Gantoisetippers zie ik dan ook telkens. Het is ook geen toeval dat 

mijn kantoor en mijn logo allebei in blauw-wit zijn. Ik ben en zal Buffalo 

blijven, ook op 2000 km van Gent!”.

www.creve.es
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Miguel Wiels de nieuwe 
peter van reus Buffalootje

Buffalootje: het verkleinwoord doet anders vermoeden, maar 

het is wel degelijk de naam van de reus van KAA Gent.

Hij zag het levenslicht op 30 juni 2012 en werd officieel 

ingeschreven in het geboorteregister van de  stad Gent. Van 

bij zijn geboorte mat hij 3 meter 70 en woog hij 51 kilogram in 

volledig tenue. 

Zijn doopmeter  is actrice, auteur en danseres Pascale 

Platel. Zijn dooppeter was volksartiest, radiomaker en ooit 

stadionomroeper Frans Babbelaar (echte naam Frans Van 

Hijfte) die jammerlijk overleed in 2016.  Gelukkig kunnen we 

melden dat pianist en componist Miguel Wiels het nieuwe 

dooppeterschap van Buffalootje aanvaard heeft! De drie 

reuzendragers zijn Dimitri Reynaert, Robby Hanssens en Wim 

De Groote.

Onze reus was onlangs nog te gast tijdens de ploegvoorstelling 

aan Sint-Baafs en viel ook al te bewonderen bij thuiswedstrijden 

en in heel veel reuzenstoeten doorheen Vlaanderen. KAA Gent 

is de enige voetbalclub in Vlaanderen die een reus heeft als 

mascotte.

De reus heeft ook zijn eigen Facebookpagina onder de naam 

Buffalootje Arag – check it out!
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MATEN. MAKKERS. BUFFALOOO’S !
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FOUNDATION

Més que un club – KAA Gents sociaal oogmerk is niet gewoon 

een mooie quote in de krant. De activiteiten zijn legio en 

deze keer vormde ‘Kazerne Dossin’ – ex-deportatiepunt 

en tegenwoordig museum en onderzoekscentrum over 

Holocaust en mensenrechten – een indringend decor. ‘Let 

us learn from the past to profit by the present’, schreef 

William Wordsworth eeuwen geleden al. Tijd dus om te 

leren uit het verleden, nam

de Foundation zijn woorden ter harte. De link met voetbal 

was niet ver weg. ‘Voetbal is oorlog’? Niet na vandaag.

Een zomerse zaterdag was het – een groot contrast met de grauwheid 

die een uurtje later zou volgen. De dag begon met boterkoeken, 

koffie en een dosis goesting en interesse bij geëngageerde Gentse 

supporters. Heel de Ghelamco Arena was vertegenwoordigd, van 

spionkop tot business partner. Verenigd door hun sentiment voor 

voetbal en mensenrechten. Met de bus naar Mechelen. De sfeer 

zat goed.

Organisator van dienst: community manager én historicus Wim 

Beelaert. ‘Dossin is partner van de Pro League om te werken rond 

racisme, discriminatie en polarisering. Het doel is om aan mensen 

– lees: supporters die over de schreef gaan – te laten zien tot welk 

gevaar negatieve dynamieken kunnen leiden. Het is een deel van 

het repressieve luik om voetbalgeweld tegen te gaan.’

Wij tegen zij

De gezelligheid op de bus maakte in het museum snel plaats voor 

morele verontwaardiging. Beginnen deden we namelijk bij een 

beeld waar een secretaresse de te deporteren joden op een lijst 

noteert, zelfs… haar eigen familieleden. Een stilte volgde. En dan 

waren we de kamer met een foto van de overleden kinderen nog 

niet binnengestapt. Namen kregen een gezicht. 

Eens daar kreeg Ronald Bes (38), een stadiongids, een krop in 

de keel. ‘Er is niets onschuldiger dan een kind’. Op zijn volledige 

onderbeen staan hij en zijn dochter getatoeëerd, hand in hand 

op weg naar de zon. ‘Het was matchdag toen ze geboren werd – 

we wonnen’, herinnerde hij zich nog. ‘Proficiat met de match én 

met je dochter’, zei de dokter. Er is niet geweten of de volgorde de 

prioriteiten weerspiegelde.

Dé winnende vraag van de dag onder de supporters: ‘Hoe konden 

mensen elkaar dat toch aandoen?’. Pratend in de verleden tijd, terwijl 

de actualiteit de geschiedenis soms overtreft. Die gewaarwording 

zou pas op het einde volgen. Eerst het verleden.

In het puin werden kaarten gevonden waar naast het gangbare 

ook voetbaluitslagen gecommuniceerd werden. Voetbal als opium, 

toen al. Na verraste reactie in de groep, volgde begrip. Natuurlijk 

probeerden die mensen aan de realiteit te ontsnappen. Want wat 

er zat aan te komen was een veel te vroege foto met zwart lintje op 

de kast. Een indrukwekkende muur toonde het aantal overledenen 

(foto’s in zwartwit) tegenover de overlevenden

(sepiafoto’s). Tussen hen ook een paar voetballers, waaronder 

Norbert Lopper: een Oostenrijkse sterspeler uit de jaren 30 die 

eerst naar België vluchtte. Hij overleefde het wel, maar was kreupel 

en zou nooit meer voetballen.

Verschil in rang werd er dus niet gemaakt, iedereen moest eraan 

geloven. Een zoveelste moment van stilte volgde.

Zelfs stoere mannen bleven er niet onberoerd bij. Carlo De 

Wispelaere (53) – met een grote ‘La Gantoise’-tattoo op de onderarm, 

SUPPORTERS OP BEZOEK IN DE KAZERNE DOSSIN

“Zorgen dat de geschiedenis 
zich niet herhaalt”



29WIGWAM MAGAZINE -

actief in de chemiesector – was zo’n voorbeeld. ‘Voetbal is oorlog’, 

klinkt het vaak. Allerminst voor hem. ‘Langs grootmoederszijde was 

mijn familie Joods en daar zijn een aantal leden van overleden in 

concentratiekampen. Dat knaagt nog aan mij.’ Maar ook hij schrok 

van hoeveel mensen er máár konden terugkeren. ‘Niet voor te 

stellen.’

Quasi een eeuw later lijkt er in de kern niet erg veel te zijn veranderd. 

Woketijden of niet, voetbal lijkt zedenloos, waarbij de tegenstander 

als echte vijand wordt gezien. Wij-zij-denken ten top. Elk stadion als 

grote arena waar alles geroepen mag worden, van jeugdvoetbal tot 

de topklasse, geen verschil. Naam of aura zijn ondergeschikt. Zelfs 

Vincent ‘The Prince’ Kompany kan ervan meespreken. En neen, 

denk niet enkel aan stereotypen. Zelfs

mannen in kostuum roepen in een tribune soms schaamteloos 

zaken die ze aan hun bureau nóóit zouden durven uitspreken. Alle 

remmen los.

‘Dimmen, makker’

Hoe kan dat? Ingeweken West-Vlaming Peter Maes (53), jurist en 

eruitziend als een brave huisvader, kwam met een verklaring. ‘Kijk, 

ik durf ook soms wel ‘dingen’ roepen’, kwam hij met een spontane 

bekentenis. ‘De massa maakt anoniem en daardoor verleg je 

makkelijker je eigen grenzen. Zoals de gekende Facebookhelden, 

ook zij zijn meestal ook maar gewone mensen.’ 

Gelukkig kan de massa echter ook een positieve rol spelen. ‘In onze 

groep kunnen we terugvallen op sociale controle. ‘Dimmen, makker’, 

dat hoor je wel vaker. En kijk naar

Duitsland, waar duizenden ultra’s een spandoek ontrolden 

om vluchtelingen welkom te heten.’ Barmhartigheid in een 

voetbalstadion, het kán.

Kaat Batsoen (57), zaakvoerster en jarenlang businessklant op KAA 

Gent, wijst op een paradox. ‘Voetbalsupporters worden letterlijk in 

vakjes gestoken, in een thuis- en uitvak. De organisatie doet dat op 

vraag van de overheid, om geweld tegen te gaan. Maar zo wordt 

segregatie in het stadion toch juist geïnstitutionaliseerd? Het wij 

versus zij-verhaal wordt op die manier enkel maar versterkt.’

Veel knikkende kinnetjes volgden. ‘Het is een vicieuze cirkel’, 

aldus Wim Beelaert. De community manager verduidelijkt. ‘De 

voetbalsupporter wordt onder de titel ‘veiligheid’ behandeld als 

een Hun. De manier waarop ik als supporter mijn vrijheid moet laten 

inperken om een uitmatch te zien, zou ik als burger op gelijk welk 

andere plaats of bij gelijk welk ander event nooit dulden. Bovendien 

wordt het georganiseerde uitvak gigantisch gediscrimineerd t.o.v. 

de rest van het stadion en zo wordt de wij-zij-tegenstelling bij 

wet georganiseerd. Als een verplichting om een event te kunnen 

organiseren. Het gevolg is dan ook logisch: de familiale supporter 

zal je amper vinden tussen het bezoekende publiek.’

De weg is nog lang, maar Beelaert is een positivo en stelde het 

idee van zijn Genkse collega voor als volgende stap: ‘Hij wil in eigen 

huis beginnen om familiemensen en ultra’s, oudere en jongere 

supporters samen te brengen voor een open en respectvol gesprek. 

Want… het wij-zij-denken zit ook op dezelfde tribune’.

Polarisering

De groep was op het einde van de rondleiding zichtbaar aangedaan. 

Stilletjes aan sijpelde bij meerderen ook het besef binnen dat dit geen 

zuiver historisch verhaal is. Wijzend naar een antisemitische cartoon, 

zei de vijftiger: ‘Dergelijke cartoons zie je vandaag op Facebook, 

de joden zijn echter vervangen door andere bevolkingsgroepen’. 

Peter Maes beaamde: ‘De Tweede Wereldoorlog is nog steeds 

relevant. We zitten met een

ongelofelijke polarisering, terwijl ik geloof dat je veel meer bereikt 

met samenwerking vanuit ieders eigenheid dan lijnrecht tegenover 

elkaar staan. Tégen iets zijn is een gevaar.’

Ook de oorlogsmisdaden zi jn nog gangbaar – 

mensenrechtenorganisatie Human Rights Watch en de Verenigde 

Naties zien het op regelmatige basis, maar we lijken er niet 

wakker van te liggen. ‘Weet je, we waren recent zeer solidair met 

Oekraïne, terwijl buiten Europa al veel langer zaken gebeuren die 

doen terugdenken aan de onmenselijkheden van de jaren ’40. 

Waarschijnlijk komt het omdat het ver van ons bed plaatsvindt, 

terwijl het nu dichtbij kwam. Het zou niet mogen…’ 

De groep knikte, de waarde van een mensenleven zou niet mogen 

afhangen van locatie of kleur.

Eindigen deden we met de wijze woorden van tante Kaat (Batsoen): 

‘In onze samenleving zie ik nog steeds dingen gebeuren waarvan 

ik denk: ‘We moeten ervoor zorgen dat de geschiedenis zich niet 

meer herhaalt’. Amen to that.

RAEF GHANEM
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 



31WIGWAM MAGAZINE -

®

© 2023 The Coca-Cola Company. COCA-COLA LIGHT is a registered trademark of The Coca-Cola Company. 
ER/VU – Coca-Cola Europacific Partners Belgium srl/bv - Chaussée de Mons 1424 Bergensesteenweg, 1070 Bruxelles/Brussel – RPM/RPR BE 0425071420.  

20210821-MPR-GENERAL BRANDS-ADE-Real Magic-210x300mm.indd   120210821-MPR-GENERAL BRANDS-ADE-Real Magic-210x300mm.indd   1 21/08/2023   10:0721/08/2023   10:07



32 - WIGWAM MAGAZINE

KAA GENT LADIES

Alixe Bosteels: vaste waarde op 
het middenveld bij AA Gent én in 
de nationale U19

“Kevin De Bruyne 
mijn grote 
voorbeeld”

Alixe Bosteels (19) is maar een van die vele jonge 

talenten die bij de Ladies veel kansen krijgen. Die 

verjonging is er gekomen vanuit budgettaire noodzaak, 

maar tegelijk maakt ze van KAA Gent Ladies meer dan 

ooit een opleidingsclub. Als je weet dat de A-kern een 

gemiddelde leeftijd heeft die lager is dan… 20, dan 

begrijp je wat voor een prestatie het is dat deze ploeg 

vorig seizoen Playoff 1 haalde in de Super League en 

dit seizoen daar weer voor gaat.

Hoe ben je begonnen met voetballen, Alixe?

Alixe Bosteels: “Ik was al van jonge leeftijd heel sportief en ook 

competitief ingesteld. Ik had me ingeschreven voor een voetbalstage 

in Drongen, waar ik woon, en blijkbaar had iemand van KVE Drongen 

mij daar opgemerkt. Ik had toen nog kort haar en ze dachten dat ik 

een jongen was! Ik heb me toch maar als meisje (lacht) ingeschreven 

bij de U9, maar ik speelde dus mee met de jongensploegen. Vanaf 

de U15 ben ik overgestapt naar de jeugd van de KAA Gent Ladies. 

Het verschil zat vooral in de fysieke kracht en snelheid die bij de 

jongens meer aanwezig zijn.”

Je bent intussen een vaste waarde in de 11 van de Ladies?

Alixe Bosteels: “Ik mocht vorig seizoen in elke wedstrijd starten, 

behalve toen ik een kleine blessure had. Ik probeer als middenvelder 

ook de ploeg mee te trekken. Ervaren speelsters hebben we niet 

meer, dus moeten de jonge speelsters hun verantwoordelijkheid 

nemen. Ik zie mezelf als een 7, aanvallende middenvelder.”

Een aanvallende middenvelder uit Drongen, dat doet wel 

heel erg denken aan ene Kevin De Bruyne…

Alixe Bosteels: “Ja, hij is ook mijn grote voorbeeld. Mijn oom woont 

naast Kevins ouders in Drongen.”

Nog voetballers in de familie?

Alixe Bosteels: “Mijn vader niet, maar mijn broer Louis zit bij de U16 

van Zulte Waregem, dus ook op hoog niveau. En ik heb nog een neef 

die bij Drongen speelt. Voetbal is altijd belangrijk geweest bij ons 

thuis. Mijn vader was en is een groot supporter van de Buffalo’s en 

ik heb zelf ook al heel veel matchen gezien in de Ghelamco Arena.”

In juli speelde je met de nationale U19 het landen-EK in 

eigen land.

Alixe Bosteels: “Een fantastische ervaring! We hadden ons zeer goed 

voorbereid daarop, echt professioneel. Niet dat we zo onrealistisch 

waren dat we dachten aan de Europese titel, maar we waren 

wel overtuigd om sterk te presteren. Helaas bleken Nederland 

en Duitsland kwalitatief beter en verloren we twee keer. Daarna 

hoopten we toch nog de allereerste Belgische EK-zege bij de U19 

ooit te behalen tegen Oostenrijk, maar toen werd het 3-3. We waren 

goed, maar net niet goed genoeg, jammer!”

Wil dat zeggen dat de Belgische jeugd bij de meisjes nog 

iets achterop loopt in Europa?

Alixe Bosteels: “Het is zeker zo dat landen als Engeland, Nederland, 

Duitsland, Frankrijk, Spanje een stuk verder staan dan wij. 

Dat weerspiegelt zich ook in de clubcompetities: de Belgische 

Superleague is minder sterk dan sommige buitenlandse competities. 

We hebben minder middelen, minder clubs, minder profs. Maar 

het gaat zeker de goede richting uit. Beetje bij beetje wordt de 

professionalisering opgevoerd. Als de basis sterker wordt, zal 

dit ook resulteren in een sterkere top. Ik ben ook heel blij dat er 

inspanningen geleverd worden op het vlak van marketing en media 

om het vrouwenvoetbal meer vaart te geven. Bij onze thuismatch 

tijdens het EK kwamen er toch al meer dan 3000 mensen kijken, 

dat is leuk.”

Jij combineert voorlopig voetbal met hogere studies?

Alixe Bosteels: “Ja, ik volg de Master-opleiding kinesitherapie aan de 

U Gent. Ik ga mijn eerste twee bachelorjaren in drie jaar voltooien. 

Mijn eerste examens voor de zomer waren allemaal geslaagd. 

Ik zal dus nog wel een tijdje student zijn. Ik droom en hoop ooit 

profspeelster te worden, en een vaste waarde in de nationale ploeg. 

Maar zover zijn we nog niet, eerst maar bevestigen bij KAA Gent 

Ladies…”

(WDB)
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“Kevin De Bruyne 
mijn grote 
voorbeeld”

DOEL

Riet Maes (2002)

Anouk Van der Klooster (2001, Ned)

VERDEDIGING

Nia Elyn (2004, international)

Jinte Leeman (2002)

Jasmien Mathys (2002)

Silke Speeckaert (2003, nieuw van Anderlecht)

Jenna Van de Keere (2001, nieuw van Anderlecht)

Ines Van Gansbeke (2005, international, nieuw van OH Leuven)

MIDDENVELD

Alixe Bosteels (2004, international)

Sirine Bouharat (2003)

Elfi Maass (2003, Ned, nieuw van Alkmaar)

Gaëlle Nierinck (2003)

Minke Plate (2002, Ned)

Karlijn Helsen (2004, international, nieuw van OH Leuven)

Bodil Van den Heuvel (2002, Ned)

Emma Van Britsom (1998)

AANVAL

Amber Maximus (1997)

Nena Retsin (2004)

Zarah Tailleu (2005, nieuw van Anderlecht)

Fleur Van Daele (2003)

COACH

Jorn Van Ginderdeuren

SPELERSKERN 
KAA GENT LADIES 
2023-2024
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www.kaagent.be
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vip@kaagent.be
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TIME TO PLAY
RESPONSIBLY


